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Protokół Nr 26/24 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

z dnia 18 grudnia 2024 r.  

 

 

Ad. 1. 

 W gabinecie Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego 26. posiedzenie Zarządu Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego o godzinie 15:00 otworzył Przewodniczący Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

Pan Jacek Foksiński. 

 

Ad. 2. 

 Na podstawie listy obecności Przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że podczas                            

26. posiedzenia nieobecny jest Pan Jarosław Molendowski.  

 

Ad. 3.  

 W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Zarządu zawnioskował, by do porządku obrad 

wprowadzić następujące punkty:  

4.4.  Uchwała Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie ustalenia Procedury przyjmowania 

zgłoszeń zewnętrznych i podejmowania działań następczych w Starostwie Powiatowym w Golubiu-

Dobrzyniu;  

4.5.  Uchwała Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie nieodpłatnego przekazania 

samochodu ciężarowego marki Volkswagen Transporter stanowiącego własność Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego;  

5.10. Pan Łukasz Mazurkiewicz – Przewodniczący Komisji Przetargowej – prośba o podjęcie decyzji               

o unieważnieniu postępowania lub zwiększeniu kwoty na realizację zadania; 

5.11. Pan Krzysztof Jaworski – JAWOR SP. z o.o. – prośba o przesunięcie terminu zakończenia realizacji 

całego zadania;  

5.12. Pan Karol Dąbrowski – DOM-PLAST – prośba o udzielenie stanowiska w przedmiotowej sprawie 

odnośnie propozycji zmiany lokalizacji usytuowania paneli fotowoltaicznych, zastosowania 

większej mocy oraz zmniejszenie ich ilości;  

5.13. Pani Anna Kasprowicz – Prezes Zarządu Towarzystwa Przyjaciół Dzieci Oddział Okręgowy Toruń 

– prośba o przesunięcie w planie finansowym Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kowalewie 

Pomorskim na rok 2024 ze środków PFRON. 

 

Wszyscy obecni członkowie Zarządu Powiatu wyrazili zgodę na dodanie ww. punktów                        

do porządku obrad. 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie 26. posiedzenie Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad. 

4. Uchwały Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego: 

4.1.  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego                  

na 2024 rok;  

4.2.  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

środków Funduszu Pomocy przeznaczonych na pomoc obywatelom Ukrainy w związku                       

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa;  
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4.3.  w sprawie upoważnienia kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej 

działalności Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego; 

4.4.  w sprawie ustalenia Procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych i podejmowania działań 

następczych w Starostwie Powiatowym w Golubiu-Dobrzyniu;  

4.5.  w sprawie nieodpłatnego przekazania samochodu ciężarowego marki Volkswagen Transporter 

stanowiącego własność Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

5. Sprawy różne: 

5.1.  Pan Karol Dąbrowski – DOM-PLAST – informacja o konieczności wykonania robót 

dodatkowych wraz z kosztorysami ofertowymi;  

5.2.  Pani Iwona Kamper – Dyrektor Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim – prośba o wyrażenie 

zgody na dalsze zatrudnienie pracownika;  

5.3.  Pani Hanna Wiśniewska – Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Wielgiem – prośba             

o wyrażenie zgody na zatrudnienie osoby w ramach prac interwencyjnych;  

5.4.  Pani Małgorzata Kamińska – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Golubiu-Dobrzyniu – 

prośba o wyrażenie zgody na zatrudnienie osoby w ramach umowy zlecenie;  

5.5.  Pani Justyna Działdowska – NIK-NAT Sp. z o.o. – kosztorys zmienny na wykonanie 

ogrodzenia palisadowego na granicy działek 24 i 22;  

5.6.  Pan Paweł Gulewski – Prezydent Miasta Torunia – apel w sprawie zmiany koncepcji przebiegu 

Kolei Dużych Prędkości planowanych do realizacji w ramach inwestycji budowy Centralnego 

Portu Komunikacyjnego na terenie województwa kujawsko-pomorskiego;  

5.7.  Pani Aleksandra Kwiatkowska – Członek Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej                

w Bydgoszczy – uchwała w sprawie wydania opinii o projekcie wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na lata 2025-2039;  

5.8.  Pani Aleksandra Kwiatkowska – Członek Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej                      

w Bydgoszczy – uchwała w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 

rok;  

5.9.  Pani Aleksandra Kwiatkowska – Członek Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej                      

w Bydgoszczy – uchwała w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 rok;  

5.10. Pan Łukasz Mazurkiewicz – Przewodniczący Komisji Przetargowej – prośba o podjęcie 

decyzji o unieważnieniu postępowania lub zwiększeniu kwoty na realizację zadania; 

5.11. Pan Krzysztof Jaworski – JAWOR Sp. z o.o. – prośba o przesunięcie terminu zakończenia 

realizacji całego zadania;  

5.12. Pan Karol Dąbrowski – DOM-PLAST – prośba o udzielenie stanowiska w przedmiotowej 

sprawie odnośnie propozycji zmiany lokalizacji usytuowania paneli fotowoltaicznych, 

zastosowania większej mocy oraz zmniejszenie ich ilości;  

5.13. Pani Anna Kasprowicz – Prezes Zarządu Towarzystwa Przyjaciół Dzieci Oddział Okręgowy 

Toruń – prośba o przesunięcie w planie finansowym Warsztatów Terapii Zajęciowej                         

w Kowalewie Pomorskim na rok 2024 ze środków PFRON. 

6. Wolne wnioski.  

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

Porządek obrad został przyjęty.  
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Ad. 4.1.  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego na 2024 rok.  

 

 Skarbnik Powiatu przekazał, że zmiany, które wyniknęły, nastąpiły po przyjęciu uchwały Rady 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. Wyniknęła potrzeba wprowadzenia dodatkowego dochodu dla 

Komendy Powiatowej PSP w Golubiu-Dobrzyniu oraz środki z Funduszu Pracy na finansowanie dla 

rodzin zawodowych. Wiąże się to ze zmianą po stronie wydatków, odpowiednio poprzez złożone 

wnioski przez Inspektorat, KPPSP oraz wewnętrzne zmiany wynikające na poczet Starostwa.  

 

Ad. 4.2.  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia planu finansowego 

dla wydzielonego rachunku środków Funduszu Pomocy przeznaczonych na pomoc obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego Państwa.  

 

 Pan Zbigniew Szyjkowski przekazał, że informacja o powyższym zawarta jest w załączniku 

uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego dotyczącym finansowania pomocy dla osób 

pochodzących z Ukrainy. Ustawa wymaga dodatkowo przyjęcia uchwały Zarządu Powiatu w powyższej 

sprawie.  

 

Ad. 4.3. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie upoważnienia kierowników jednostek 

organizacyjnych Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego do składania oświadczeń woli związanych                         

z prowadzeniem bieżącej działalności Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

 

 Przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że uchwała ta stawała podczas poprzedniego 

posiedzenia Zarządu Powiatu, natomiast została ona wycofana w związku z brakiem ostatecznej decyzji 

co do ustalenia kwot upoważnienia kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, w związku z czym 

uchwała ta nie została wtedy podjęta.         

 Pan Jacek Foksiński wskazał, że znaczące obniżenie tych kwot byłoby problematyczne,                     

nie tylko dla kierowników, którym zostałyby obniżone te kwoty, ale także dla Zarządu Powiatu.                        

W przypadku ewentualnego zakupu na większą kwotę, kierownicy zobowiązani są do wystąpienia do 

Zarządu Powiatu z prośbą o udzielenie upoważnienia. Jednakże, kwoty te i tak zostaną pomniejszone. 

Działanie te zostanie poddane praktycznemu zastosowaniu, natomiast w przypadku niesprawdzenia się, 

istnieje możliwość wprowadzenia zmiany uchwały w trakcie roku. Następnie Przewodniczący Zarządu 

przedstawił pozostałym uczestnikom posiedzenia proponowane kwoty dla poszczególnych jednostek. 

 Po wspólnej analizie członkowie Zarządu Powiatu podjęli decyzję o ustaleniu ostatecznych 

kwot. 

 

 Kolejno głos zabrał Pan Roman Tasarz, który przekazał, że przyjęcie ww. uchwały, które                      

za chwile nastąpi, jest sygnałem do jednostek o kontroli wydatków. Natomiast zadał pytanie, czy                       

w przypadku ustalenia tych kwot, jaką bieżącą kontrolę będzie miał powiat nad jednostkami oraz 

pieniędzmi, które są do nich przekazywane.  

 

 Skarbnik Powiatu przekazał, że w takiej sytuacji powiat nadal posiada kontrolę nad tymi 

jednostkami w kwestii finansowej. Uchwała ta dotyczy kwestii zawierania umów na bieżącą działalność.  
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 Następnie Etatowy członek Zarządu zapytał, na czym polega taka kontrola w przypadku,                 

gdy jednostki mogą dokonywać zakup do kwoty, która jest wskazana w uchwale, bez udzielenia 

upoważnienia.  

 

 Pan Zbigniew Szyjkowski wyjaśnił, że w takim przypadku, jeżeli są to jednostki, które są 

obsługiwane przez Starostwo Powiatowe, do urzędu wpływa faktura za dokonanie konkretnego zakupu, 

gdzie opisane jest, że w ramach posiadanego budżetu zostały zakupione konkretne dobra. W związku              

z czym taki zakup jest analizowany na podstawie opisu dokonanego zakupu, gdzie musi być wskazane 

konkretne uzasadnienie.  

 

 Kolejnym z pytań skierowanym przez Pana Romana Tasarza było, czy kiedykolwiek został 

zakwestionowany jakiś zakup lub był on konsultowany z danym dyrektorem, by ten przedstawił 

uzasadnienie, dlaczego został dokonany taki zakup.  

 

 Skarbnik Powiatu przedstawił, że do tej pory nie było konkretnych wytycznych, do jakich 

kategorii lub jakich dóbr mogą się ograniczać poszczególne jednostki. Natomiast podkreślił,                              

że w przypadku nadchodzącej zmiany regulaminu, gdzie prawdopodobnie zostaną określone konkretne 

kryteria, da ta możliwość do wysłania zapytania na zakup konkretnej rzeczy.  

 

Ad. 5.1.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pana Karola Dąbrowskiego – DOM-PLAST                           

o konieczności wykonania robót dodatkowych wraz z kosztorysami ofertowymi. 

 

Następnie Przewodniczący Zarządu powitał przybyłych na posiedzenie Prawnika Starostwa 

Mecenasa Krzysztofa Śmigielskiego oraz pracownika odpowiedzialnego za zamówienia publiczne     

Pana Łukasza Mazurkiewicza. 

W związku z obecnością oby Panów, Przewodniczący Zarządu przeszedł do omówienia                 

punktu 5.1.  

 

 Pan Jacek Foksiński wytłumaczył, że pismo te dotyczy informacji o konieczności wykonania 

robót dodatkowych wraz z kosztorysami ofertowymi. Wyjaśnił, że sprawa ta była już na uwadze                    

od dłuższego czasu, a także zostało odbyte spotkanie z Inspektorem Nadzoru z branży elektrycznej, 

ponieważ kwestia ta wzbudzała największe wątpliwości. Ponadto, przed posiedzeniem Zarządu odbyło 

się spotkanie z Wykonawcą, który potwierdził, że roboty te są konieczne i potrzebne. Także aktualne             

są opinie inspektorów nadzoru z poszczególnych branż, którzy potwierdzili konieczność wykonania 

robót dodatkowych. 

 Ponadto Przewodniczący dodał, że roboty dodatkowe wycenione są na kwotę 476.000,00 zł.             

By sfinansować roboty dodatkowe, planowane jest wystąpienie do Banku Gospodarstwa Krajowego, 

ponieważ na tą inwestycję zostało przydzielone wsparcie ze środków rządowych dedykowanych                     

na zabytki. Także po przeprowadzeniu przetargu udało się zgromadzić oszczędności. Pan Jacek 

Foksiński podkreślił, że na chwilę obecną nie ma 100% gwarancji, że te pieniądze zostaną przydzielone 

na roboty dodatkowe. Udział Powiatu w tej inwestycji wyniósłby 10%, czyli ok. 50.000,00 zł. 

  

Kolejno Przewodniczący Zarządu przekazał, że prowadził rozmowę z merytorycznym 

pracownikiem, czy podpisując umowę z Wykonawcą na roboty dodatkowe, (podpisanie umowy                        

z Wykonawcą na roboty dodatkowe daje możliwość na wystąpienie z wnioskiem do Banku 

Gospodarstwa Krajowego) możliwe jest umieszczenie zapisu o tym, że umowa jest warunkowa. 
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Głos w sprawie zabrał Mecenas Krzysztof Śmigielski który zapytał, czy aneks ten miałby zostać 

przygotowany do umowy głównej.  

Na pytanie to uzyskał twierdzącą odpowiedź.  

 

 W pozostałej części została omówiona i skonsultowana konieczność wykonania robót 

dodatkowych pod kątem prawnym i merytorycznym.  

 

Ad. 5.2.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Iwony Kamper – Dyrektor Zespołu Szkół                         

w Kowalewie Pomorskim o wyrażenie zgody na dalsze zatrudnienie pracownika i rozpatrzył                             

ją negatywnie.  

 

 Przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że wzorując się na podstawie informacji 

przygotowanej przez Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu zauważa, że obciążenie 

pracownikami w Zespole Szkół jest całkiem spore. W związku z powyższym, Zarząd Powiatu podjął 

decyzję o negatywnym rozpatrzeniu prośby oraz o zaproponowaniu kompromisowego rozwiązania 

wskazując na możliwość zatrudnienia stażysty.  

 

Ad. 5.3.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Hanny Wiśniewskiej – Dyrektor Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Wielgiem o wyrażenie zgody na zatrudnienie osoby w ramach 

prac interwencyjnych i rozpatrzył ją pozytywnie.  

 

 Członkowie Zarządu Powiatu podjęli decyzję o pozytywnym rozpatrzeniu prośby pod 

warunkiem, że zatrudnienie nie będzie wiązało się z koniecznością zawarcia umowy na czas 

nieokreślony.  

 

 Przewodniczący Zarządu dodał, że od stycznia 2025 roku stan osoby pracowników 

pedagogicznych zmniejszy się o 2 osoby. Spowodowane jest to przejściem tych pracowników                           

na emeryturę. Natomiast od 1 lutego 2025 roku zmianie ulegnie także stan osoby pracowników 

niepedagogicznych. Zostanie on pomniejszony o 1 osobę z powodu nie przedłużenia umowy.  

 

Ad. 5.4.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Małgorzaty Kamińskiej – Dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej w Golubiu-Dobrzyniu o wyrażenie zgody na dalsze zatrudnienie osoby w ramach umowy 

zlecenie i rozpatrzył ją pozytywnie.    

 

Przewodniczący Zarządu przekazał, że osoba ta w ramach umowy przygotowuje posiłki                       

w soboty i niedziele, a zwraca się z prośbą o zawarcie umowy na okres całego roku.  

 

W punkcie tym głos zabrał Pan Roman Tasarz, który zwrócił się z prośbą do Sekretarz Powiatu, 

by przy wsparciu dodatkowej osoby z Wydziału Finansowego, obliczyć koszt posiłku w Domu Pomocy 

Społecznej przy uwzględnieniu wszystkich kosztów, w tym także pensji pracowniczej. Działanie                 

to miałoby mieć na celu porównanie cen generowanych przez samodzielnie przygotowywane posiłki 

oraz przez usługę cateringową.  
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Ad. 5.5. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pani Justyny Działdowskiej – NIK-NAT Sp. z o.o. 

dotyczącą kosztorysu zamiennego na wykonanie ogrodzenia palisadowego na granicy działek 24 i 22              

i nie wniósł do niej uwag. 

 

Ad. 5.6.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z apelem Pana Pawła Gulewskiego – Prezydenta Miasta Torunia 

w sprawie koncepcji przebiegu Kolei Dużych Prędkości planowanych do realizacji w ramach inwestycji 

dotyczącej budowy Centralnego Portu Komunikacyjnego na terenie województwa kujawsko-

pomorskiego. 

 

 Pan Jacek Foksiński wyjaśnił, że apel ten kierowany jest do Ministra Infrastruktury, by zmienić 

przebieg CPK, który miałby przebiegać przez duże miasta wojewódzkie, takie jak Bydgoszcz, Toruń, 

Włocławek. Zarząd Powiatu jednoznacznie wskazał, że popierają ten pomysł.  

 

Ad. 5.7., 5.8. i 5.9. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z uchwałami Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy 

dotyczącymi wydania opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego na lata 2025-2039, wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 rok oraz 

wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 rok.  

 

 Przewodniczący Zarządu dodał, że opinie te są z zastrzeżeniami, co wiąże się z potrzebą, 

mówiąc kolokwialnie, zaciśnięcia pasa.  

 Wskazał, że jest to pokłosie pożyczki na ratowanie szpitala.  

 

Ad. 5.10.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Łukasza Mazurkiewicza – Przewodniczącego 

Komisji Przetargowej o podjęcie decyzji o unieważnieniu postępowania lub zwiększeniu kwoty                     

na realizację zadania i rozpatrzył ją pozytywnie.  

 

 Pan Jacek Foksiński wyjaśnił, że sprawa ta dotyczy postępowania przetargowego                                   

na ubezpieczenie mienia powiatu – ubezpieczenia majątkowego i komunikacyjnego. Przetarg 

organizowany był w formie przetargu nieograniczonego z możliwością prowadzenia negocjacji.                     

Na skutek prowadzonych po przetargu negocjacji, udało się zejść z kosztami ubezpieczenia. Pomimo 

faktu, że zaplanowana kwota została przekroczona, udało się ją obniżyć. 

 

Ad. 4.4.  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie ustalenia Procedury przyjmowania zgłoszeń 

zewnętrznych i podejmowania działań następczych w Starostwie Powiatowym w Golubiu-Dobrzyniu. 

 

 Przewodniczący Zarządu przekazał, że uchwała ta kierowana jest dla osób określanych mianem 

sygnalistów, czyli osób które w sposób dyskretny chciałyby zgłosić nieprawidłowości                                            

w funkcjonowaniu np.: Starostwa Powiatowego lub Zarządu Powiatu.  
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Ad. 4.5.  

  Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie nieodpłatnego przekazania samochodu ciężarowego 

marki Volkswagen Transporter stanowiącego własność Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

 

Ad. 5.11.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Krzysztofa Jawroskiego – JAWOR Sp. z o.o.                         

o przesunięcie terminu zakończenia realizacji całego zadania i podjął decyzję o przeniesieniu go                      

na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

Ad. 5.12.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Karola Dąbrowskiego – DOM-PLAST o udzielenie 

stanowiska w przedmiotowej sprawie odnośnie propozycji zmiany lokalizacji usytuowania paneli 

fotowoltaicznych, zastosowania większej mocy oraz zmniejszenie ich ilości i podjął decyzję                           

o przeniesieniu go na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Ad. 5.13.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Anny Kasprowicz – Prezes Zarządu Towarzystwa 

Przyjaciół Dzieci Oddział Okręgowy Toruń o przesunięcie w planie finansowym Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Kowalewie Pomorskim na rok 2024 ze środków PFRON i rozpatrzył ją pozytywnie.  

 

Ad. 6. 

 W punkcie tym nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 7.  

 Na tym Przewodniczący Zarządu Powiatu zakończył 26. posiedzenie Zarządu Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego 

 

 

 

Przewodniczący Zarządu - Jacek Foksiński                  ………………………………    

Wicestarosta                     - Zbigniew Warnel                           ……………………………… 

Członek Zarządu                   - Jarosław Molendowski                              ……………………………… 

Członek Zarządu                - Sławomir Rożek                                    ………………………………  

Członek Zarządu              - Roman Tasarz                         ………………………………                    

 

 

 

 

 

 

Sporządził: Marcin Boniecki  

Biuro Obsługi Rady i Zarządu  

 

Sprawdził: Bartłomiej Arentowicz  

Inspektor Ochrony Danych 


